
ZAPISNIK 3. SEJE ODBORA ZA KOMUNALO IN INFRASTRUKTURO,  
ki je bila dne 9.2.2016 ob 19.00 uri v sejni sobi občine Črenšovci 
 
 
Prisotni člani odbora: Vladimir ŽALIK, Miha HORVAT, Anton RADMAN, Dominik HORVAT, 
Boris KRESLIN, Anton KUSTEC. 
Odsotni člani odbora: Jure TIKVIČ. 
Ostali prisotni: Anton TÖRNAR-župan,   Stanko LEBAR strokovni delavec občinske uprave. 
 
Sejo je vodil predsednik odbora g. Vladimir ŽALIK ter predlagal naslednji dnevni red: 
 
1.Pregled zapisnika 2. seje odbora.  
2. Obravnava predloga Proračuna  Občine Črenšovci za leto 2016. 
3. Razno. 
 
Ad1/ 
Zapisnik 1. seje odbora je bil potrjen v predloženi obliki. 
 
Ad/2 
V uvodu je župan povedal, da je letošnji občinski proračun, glede na določeno povprečnino 
(522 EUR na prebivalca) naravnan restriktivno v smeri zmanjšanja mase sredstev pretežno 
transferno naravnane  po področjih, kjer je še nekaj relativne avtonomnosti pri odločanju z 
namenom, da se zagotovi vsaj nekaj investicijsko naravnanih sredstev. Sicer pa je predlog 
proračuna za leto 2016 uravnotežen in ne predvideva  novih zadolževanj. 
Člane odbora je opozoril na postavko 4208 kjer so za porabo nerazporejenih sredstev v višini 
164.813,32 predlagane naslednje alternative: 
 

1. da se sredstva namenijo t.i. »proračunski rezervaciji«, ki se porabi za namene 
sofinanciranja med letom odobrenih projektov, 

2. da se odplača dolgoročni kredit, ki je najmanj ugoden in s tem sprosti limit oz. kvota 
morebitnega nadaljnjega zadolževanja za izvajanje konkretnih projektov; 

3. da se sredstva porabijo za različne predloge investicijskih vlaganj, predlaganih s strani 
svetnikov in ostalih uporabnikov proračunskih sredstev. 

 
Po daljši razpravi, ki je sledila so bili sprejeti naslednji predlogi, sklepi in stališča, ki se 
posredujejo v obravnavo Občinskemu svetu : 
 
1.člani odbora podpirajo predlog občinskega proračuna za leto 2016 z naslednjimi 
dopolnitvami: 
Del nerazporejenih sredstev naj se razporedi za naslednje namene: 
- nakup stavbnega zemljišča pri cerkvi na Gornji Bistrici - 10.000 EUR 
- sofinanciranje obnove kapele na Srednji Bistrici v višini 20% izkazane investicijske vrednosti 
( po predloženih računih), 
- postavitev treh kandelabrov javne razsvetljave v romskem zaselku v  Trnju ( ocenjena 
vrednost -   7.000,00 EUR); 
- financiranje izdelave odra za dvorano na Srednji Bistrici ( cca 4.500 EUR); 



- postavitev kolesarnice –večnamenskega objekta  pri avtobusnem postajališču na Dolnji 
Bistrici- 7.029,50 EUR; 
  
- ureditev parkirišča pri športnem igrišču v Črenšovci ter parkirišča pri pokopališču na Gornji 
Bistrici.(okvirna vrednost za posamezno parkirišče v površini   1000m2 je 40.000,00 EUR;)V 
okviru finančnih možnosti naj bi se proučila tudi  možnost fazne gradnje omenjenih parkirišč. 
 
-Člani odbora se strinjajo, da se ostanek zgoraj omenjenih nerazporejenih sredstev nameni 
t.i. »proračunski rezervaciji«, ki se porabi za namene sofinanciranja med letom odobrenih 
projektov. V primeru, da do tega ne bi prišlo se odločitev o porabi sredstev sprejme v drugi 
polovici tega leta. 
 
Glede sofinanciranja nabave gasilske cisterne za PGD Črenšovci so člani odbora bili mnenja, 
da bi bilo potrebno podrobno preučiti možnost  nabave vozila preko društva, ki je davčni 
zavezanec (možnost vračila DDV) saj vrnjena sredstva DDV v nobenem primeru niso  
zanemarljiva. 

 
Ad/3 
-Na vprašanje g. HORVAT Mihe je župan povedal, da so pri predračunski vrednosti  ureditve 
križišča na regionalni in lokalni cesti (Trnje –Odranci) bile upoštevane veljavne cene za letno 
vzdrževanje občinskih cest in da je za dela pripravljen predračun. 
Na vprašanje g. HORVAT Mihe glede izvajanja javne gospodarske službe vzdrževanja 
občinskih cest in javnih poti je Stanko LEBAR povedal, da se obseg in lokacija del določa  
tedensko, upoštevajoč razmere na terenu. Nadzor nad izvedbo del se izvaja v skladu s 
priporočili Nadzornega odbora.  
Člani odbora so opozorili na pomanjkljivosti in napake, ki jih izvajalec  vodovodnega omrežja 
še ni saniral ( zlomljeni pokrovi ventilov, posedki asfaltov, neurejene bankine…) in ki ogrožajo 
varnost prometnih udeležencev. G. župan je povedal, da je na terenu ostala ekipa 11 
delavcev »Jedinstva«, ki  odpravlja napake, kolikor to dopuščajo vremenske razmere, tekom 
leta pa bodo morale biti ugotovljene pomanjkljivosti v celoti odpravljene.  
Razprava je stekla tudi o problematiki prometnega režima pri osnovni šoli na Srednji Bistrici. 
Župan je povedal, da je pred časom  bil v zvezi s tem  že bil izdelan idejni projekt dveh 
variantnih rešitev, vendar v nadaljevanju do realizacije ni prišlo. G. Anton RADMAN je bil 
mnenja, da bi bila  najracionalnejša razširitev ceste ob šoli  (z zmanjšanjem zelenice).                
Glede ureditve avtobusnih postajališč je bila dana pobuda, da naj se prouči možnost  
postavitve ( oz. označitve) avtobusnega postajališča v Trnju pri Vaško gasilskem  domu ter v 
Žižkih prav tako pri Vaško gasilskem domu.  
Stanko LEBAR je povedal, da se bo navedena pobuda posredovala podjetju Avtobusni 
promet Murska Sobota. 
 
Seja odbora je bila končana ob 21.30 uri 
 
 
Zapisal: Stanko LEBAR 
                                                                                                  Predsednik  
                                                                             Odbora za komunalo in infrastrukturo: 
                                                                                               Vladimir ŽALIK l.r. 

 



 


